
1 

 

OBČINA MIRNA          
Glavna cesta 28, 8233 Mirna  
 
Številka: 032-0001/2014 
Datum:   12.04.2016 
 
 
Z  A P I S N I K 
10. redne seje občinskega sveta Občine Mirna, ki je bila v četrtek, 07. 04. 2016 ob 17.00 uri v sejni sobi 
Občine Mirna, Glavna cesta 28, Mirna. 
 
 
Prisotne članice in člani občinskega sveta Občine Mirna: Janez Bračko, Igor Kašič, Barica Kraljevski, Zoran 
Remic, Peter Smole, Jožko Tomšič, Jure Novak, Vojko Strmole, Irena Dim 
 
Odsotni: / 
 
Ostali prisotni: 
Dušan Skerbiš, župan Občine Mirna 
Tanja Šinkovec, direktorica OU Mirna 
Maja Sluga, predsednica NO Občine Mirna 
Lea Bučinel, Anja Zupan – javni uslužbenci OU 
Brigita Kalčič, vodja skupne občinske uprave (SOU) 
Željko Hvalec, komandir Policijske postaje Trebnje 
 
 
Sejo je vodil župan Dušan Skerbiš, ki je najprej ugotovil, da je prisotnih 9 članic in članov občinskega sveta in 
da je občinski svet sklepčen. Župan je pozval članice in člane občinskega sveta k razpravi o dnevnem redu; 
predlogov za spremembo dnevnega reda ni bilo, zato je župan podal na glasovanje dnevni red, kot je bil 
posredovan z vabilom: 
 
DNEVNI RED 

1. Pregled in potrditev zapisnika 9. redne seje z dne 02.02.2016 
2. Kadrovske zadeve: 

- Predlaganje kandidata za člana sveta območne izpostave Javnega sklada Republike 
Slovenije za kulturne dejavnosti Trebnje iz Občine Mirna 

3. Predlog Statutarnega sklepa – 2. obravnava 
4. Predlog Zaključnega računa proračuna Občine Mirna za leto 2015 z mnenjem Nadzornega 

odbora 
5. Stališča do pripomb javnosti k dopolnjenemu osnutku sprememb in dopolnitev Odloka o 

občinskem prostorskem načrtu Občine Mirna (UGSO  št. 13/2014) – seznanitev 
6. Letno poročilo Skupne občinske uprave Mirnska in Temeniška dolina – Medobčinski 

inšpektorat in redarstvo za leto 2015 – seznanitev 
7. Ocena izvajanja občinskega programa varnosti Občine Mirna za leto 2015 - seznanitev 
8. Smernice razvoja, programska izhodišča in delovni načrt Športne zveze občin Trebnje in Mirna 

za obdobje  2013 – 2020 ter načrt dela - seznanitev 
9. Seznanitev z zapisniki delovnih teles občinskega sveta (SPK, OPLS) 
10. Vprašanja in pobude članic in članov občinskega sveta 
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GLASOVANJE: od 9 navzočih članic in članov občinskega sveta je glasovalo ZA: 9, PROTI: 0. 
 
 
K 1. točki: 
Pregled in potrditev zapisnika 9. redne seje z dne 22. 03. 2016 
 
Igor Kašič je predlagal popravek zapisnika pri 10. točki dnevnega reda (odgovor župana) v zvezi s pravilnim 
nazivom članice delovne skupine za Lanšprež.   
 
Nadaljnje razprave ni bilo, zato je župan predlagal, da se sprejme naslednji  
 
SKLEP: 
Potrdi se zapisnik 9. redne seje Občinskega sveta Občine Mirna z dne 22.03. 2016 z naslednjim 
popravkom:  
Pri 10. točki dnevnega reda se v odgovoru župana besedna zveza »direktorica srednje šole Grm«, 
nadomesti z besedno zvezo »ravnateljica Višje strokovne šole (Grm Novo mesto - center biotehnike in 
turizma), ga. Helena Jurše Rogelj«. 
 
GLASOVANJE: od 9 navzočih članic in članov občinskega sveta je glasovalo ZA: 9, PROTI: 0. 
 
 
K 2. točki: 
Kadrovske zadeve: 

 Predlaganje kandidata za člana sveta območne izpostave Javnega sklada Republike Slovenije 
za kulturne dejavnosti Trebnje iz Občine Mirna 

 

Predsednik Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja, Janez Bračko, je povzel razpravo 
predloga, ki je potekala na pristojnem delovnem telesu, ki je soglasno predlagal potrditev mandata kandidatki 
Petri Krnc, in predlagal sprejem predloga sklepa.  
 

Razprave ni bilo, zato je župan podal na glasovanje naslednji 
 
SKLEP: 
Za člana sveta območne izpostave Javnega sklada Republike Slovenije za kulturne dejavnosti Trebnje 
iz Občine Mirna se imenuje Petro Krnc. 
 
GLASOVANJE: od 9 navzočih članic in članov občinskega sveta je glasovalo ZA: 9, PROTI: 0. 
 
 
K 3. točki: 
Predlog Statutarnega sklepa – 2. obravnava 
 
Župan je k uvodni besedi pozval Tanjo Šinkovec, direktorico občinske uprave, ki je prisotne seznanila s 
predlogom statutarnega sklepa in obrazložila vloženi amandma. 
 
Predsednik Statutarno pravne komisije (SPK), Jure Novak, je povzel razpravo, ki je potekala na pristojnem 
delovnem telesu in predlagal sprejem predloga sklepa in amandmaja.  
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Razprave ni bilo, zato je župan podal na glasovanje naslednji 
 
SKLEP: 

1. Sprejme se amandma št. 1 k Statutarnemu sklepu. 
 

2. Sprejme se Statutarni sklep skupaj z amandmajem št. 1 v predloženi vsebini. 
 
GLASOVANJE: od 9 navzočih članic in članov občinskega sveta je glasovalo ZA: 9, PROTI: 0. 
 
 
K 4. točki: 
Predlog Zaključnega računa proračuna Občine Mirna za leto 2015 z mnenjem Nadzornega odbora 
 
Uvodno predstavitev predloga je podala Lea Bučinel, svetovalka IIl; obrazložila je priloženo gradivo in 
pojasnila vsebino in razloge za sprejem.  
 
Predsednik Odbora za proračun in lokalno samoupravo, Zoran Remic, je povzel razpravo, ki je potekala na 
pristojnem delovnem telesu in predlagal sprejem predloga Odloka.  
 
RAZPRAVA: 
Maja Sluga: je povzela ugotovitve Nadzornega odbora in izpostavila predvsem naslednje: 

- ni podpisan sporazum o razdelitvi premoženja, ki je vezano na kapitalske naložbe, 
- legalizacije objektov,  
- zadolževanje, ki je bilo namenjeno izvedbi dveh večjih investicij (PIC Mirna in Vodovodni sistem 

Zabrdje-Praprotnica je v okviru zakonsko dovoljene višine, 
- zagotavljanje tekoče likvidnosti proračuna. 

 
Župan: Sporazum, ki je vezan na kapitalske deleže je bil že večkrat predstavljen ostalim trem občinam, vendar 
do podpisa še ni prišlo - Garancijska shema, ki jo upravlja RC NM d.o.o. je bilančna postavka in se izvaja, 
delež v podjetju Komunala Trebnje d.o.o. je formalno urejen, ostajajo pa še deleži v TV Vaš kanal in v JZ 
Dolenjske lekarne Novo mesto. Glede zadolženosti je pojasnil, da je bilo odplačano že 263.194,82 EUR 
glavnice in da je stanje zadolženosti na današnji dan 836.805,00 EUR. Občina Mirna je po zadolženosti s 
316,00 EUR na občana pod slovenskim povprečjem, ki znaša okrog 500,00 EUR. Poudaril je,  da je zaradi 
omejenosti sredstev zadolževanje potrebno pri realizaciji večje projekte. 
 
Vojko Strmole: je opozoril, da v gradivu pogreša bilanco stanja in predlagal, da se v prihodnje v izpis vključi 
tudi podatke o realizaciji preteklega leta zaradi boljše primerjave. 
 
Direktorica OU: bilanca stanja je javno objavljen podatek (AJPES) in ga bodo člani OS prejeli tudi po e-pošti; 
strinjala se je s predlogom glede podatkov o realizaciji proračuna preteklega leta, ki bo v prihodnje vključen v 
zaključni račun. 
 
SKLEP: 
Sprejme se Zaključni račun proračuna Občine Mirna za leto 2015. 
 
GLASOVANJE: od 9 navzočih članic in članov občinskega sveta je glasovalo ZA: 9, PROTI: 0. 
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K 5. točki: 
Stališča do pripomb javnosti k dopolnjenemu osnutku sprememb in dopolnitev Odloka o občinskem 
prostorskem načrtu Občine Mirna (UGSO  št. 13/2014) – seznanitev 
 
Uvodno obrazložitev gradiva je podal župan. 
 
Razprave ni bilo, zato je župan podal na glasovanje naslednji 
 
SKLEP: 
Občinski svet Občine Mirna se seznanja s stališči župana do pripomb javnosti k dopolnjenemu 
osnutku prve spremembe OPN Občine Mirna. 
 
GLASOVANJE: od 9 navzočih članic in članov občinskega sveta je glasovalo ZA: 9, PROTI: 0. 
 
 
K 6. točki: 
Letno poročilo Skupne občinske uprave Mirnska in Temeniška dolina – Medobčinski inšpektorat in 
redarstvo za leto 2015 – seznanitev 
 
Uvodno predstavitev predloga je podala Brigita Kalčič, vodja skupne občinske uprave, ki je obrazložila 
priloženo gradivo; pojasnila je vsebino in razloge za sprejem. 
 
RAZPRAVA: 
Župan: je povedal, da je bilo že na eni izmed predhodnih sej odločeno, da se na območju Občine Mirne ne bo 
izvajala kaznovalna politika, ampak le opozarjanje. Zaveda se problema parkiranja pri vrtcu, za kar se 
pripravlja  dokumentacija na podlagi katere bodo pridobljene dodatne parkirne površine.. 
Vojko Strmole: je opozoril  na nevarno točko pri gostilni Kolenc, kjer so avtomobili parkirani na cesti. 
Župan: je povedal, da se zaveda, da je ta del zelo problematičen in lastnike avtomobilov tudi sam opozarja; 
podoben problem je tudi v ostalih gostinskih lokalih na Mirni, vendar ne želi pretirano omejevati gostov, saj bi s 
tem lahko ogrozili poslovanje in s tem preživetje lastnikov. 
Igor Kašič: zanima ga skupni znesek pristojbin iz naslova plakatiranja in predlaga poenotenje postopka  
potrjevanja plakatov, ki naj bi ga vlagatelj lahko izvedel v eni občini, z veljavnostjo tudi v ostalih treh občinah. 
Brigita Kalčič: SOU ne razpolaga s podatka, ker postopek vodi posamezna OU, SOU pa vodi  prekrškovni 
postopek; glede enotnega potrjevanja pa meni, da zakonsko ni možno, saj je vsaka občina stvarno in krajevno 
pristojna na območju svoje občine. 
Župan: je menil, da je predlog člana OS primeren in da se bo o tem pogovoril z župani občin, ki so vključeni v 
SOU. 
 
Po končani razpravi je župan podal na glasovanje naslednji 
 
SKLEP: 
Občinski svet Občine Mirna se seznani z Letnim poročilom Skupne občinske uprave Mirnska in 
Temeniška dolina - Medobčinski inšpektorat in redarstvo za leto 2015. 
 
GLASOVANJE: od 9 navzočih članic in članov občinskega sveta je glasovalo ZA: 9, PROTI: 0. 
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K 7. točki:  
Ocena izvajanja občinskega programa varnosti Občine Mirna za leto 2015 - seznanitev 

Uvodno predstavitev predloga je podal komandir Policijske postaje Trebnje g. Željko Hvalec (v nadaljevanju: 
komandir PP), ki je obrazložil priloženo gradivo; pojasnil je vsebino in razloge za sprejem. 
 
RAZPRAVA: 
Župan: je pohvalil sodelovanje s policijo in z Janezom Šenico, ki izvaja naloge policije na območju občine. 
Povedal je, da je varnostna situacija v občini dobra, so pa posamezni primeri, ki terjajo intervencije; pozitivno 
se je izrazil glede politike SOU v zvezi s prekrški (opozarjanje namesto glob) in poudaril pomembnost 
vključevanja mladih v družbo preko različnih aktivnosti.   
Zoran Remic: je izrazil zadovoljstvo nad varnostno oceno; povedal je, da cca 28% obsojencev iz zaprtega 
oddelka Zavoda za prestajanje kazni zapora Dob pri Mirni (v nadaljevanju: JZ Dob) izkoristi ugodnost gibanja 
izven zavoda, zato se med vikendom nahajajo na tem območju. Veseli ga, da njihovo gibanje na prostem ne 
vpliva na večje število prekrškov. Zanima ga, če predstavljena statistika zajema tudi prekrške, ki so storjeni v 
zavodu, saj prihaja do intervencij policije.   
Komandir PP: je povedal je, da navedeni prekrški štejejo v statistiko občine Šentrupert. 
Župan: je pohvalil organizacijo treh čistilnih akcij, ki so bile  v letu 2015 izvedene v sodelovanju z JZ Dob; 
meni, da je tovrstno sodelovanje pozitivno z vidika resocializacije zapornikov. 
Irena Dim: je izpostavila pozitiven učinek parkiranja policijskega vozila na Gomil in predlagala, da se s tem 
nadaljuje tudi v prihodnje. 
Komandir PP: je odgovoril, da bo vozilo tam tudi v prihodnje, saj ve, da prinaša pozitivne rezultate. 
 
Po končani razpravi je župan podal na glasovanje naslednji 
 
SKLEP: 
Občinski svet Občine Mirna sprejme Sklep o oceni izvajanja občinskega programa varnosti Občine 
Mirna v letu 2015. 
 
GLASOVANJE: od 9 navzočih članic in članov občinskega sveta je glasovalo ZA: 9, PROTI: 0. 
 
 
K 8. točki 
Smernice razvoja, programska izhodišča in delovni načrt Športne zveze občin Trebnje in Mirna za 
obdobje  2013 – 2020 ter načrt dela - seznanitev 
 
Ker sta se oba predstavnika športne zveze opravičila, je župan predlagal prestavitev točke na eno do 
prihodnjih sej. Član SPK Zoran Remic je povedal, da to omogoča tudi Poslovnik OS.  
 
Razprave ni bilo, zato je župan podal na glasovanje naslednji 
 
SKLEP: 
Na podlagi 37. člena Poslovnika občinskega sveta Občine Mirna (UGSO št. 24/2011) se razprava in 
odločanje preloži na eno izmed naslednjih sej. 
 
GLASOVANJE: od 9 navzočih članic in članov občinskega sveta je glasovalo ZA: 9, PROTI: 0. 
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K 9. točki 
Seznanitev z zapisniki delovnih teles občinskega sveta 
 
Župan je prisotne seznanil z zapisniki delovnih teles občinskega sveta: 
 8. seje Statutarno pravne komisije z dne 29. 03. 2016, 
 4. seje Odbora za proračun in lokalno samoupravo 30. 03. 2016, 
 5 seje Komisije  za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja 07.04.2016. 
 
 
K 10. točki 
Vprašanja in pobude članic in članov občinskega sveta 
 
Župan:  je člane OS pozval k podaji predlogov za investicijsko vzdrževanje in ureditev občinskih cest v 
prihodnjih dveh letih z namenom določitve prioritet in izdelave DIIP. Dodal je še, da so v teku aktivnosti 
urejanja območja ribnika in razglednega stolpa na Debencu (pridobivanje projektne dokumentacije). 
 
Janez Bračko: je izpostavil aktivnosti glede rekonstrukcije ceste R1 215 pod Rojami. 
 
Župan: postopek izbire izvajalca je v teku, odločitev še ni znana.  
 
Vojko Strmole: koliko časa ima naročnik na razpolago za pregled vlog. 
 
Direktorica OU: rok ni zakonsko določen; po pregledu ponudb pa naj bi bila odločitev izdana v roku 60 dni in 
nadaljnjih 8 delovnih dni za morebitno vložitev revizijskega postopka. 
 
Janez Bračko: je predlagal obnovo oz. zaščito brvi čez Mirno ob mostu. 
 
Župan: je povedal, da je brv res v slabem stanju in da sta bili pridobljeni dve ponudbi: ena z zamenjavo lesne 
obloge in druga z nadkritjem celotne brvi in s tem dolgoročne zaščite pred vremenskimi razmerami. V 
prihodnjem tednu je načrtovan  sestanek s projektantom in s predstavnikom Zavoda za varstvo kulturne 
dediščine Slovenije, enota NM z namenom pridobiti oceno in mnenje, katera varianta bi bila primerna. 
 
Peter Smole: je predlagal kaljeno steklo, če bi se streha izvajala v kombinaciji s steklom, primeren pa bi bil tudi 
bobrovec, saj bi bil usklajen s sosednjim kozolcem. 
 
 

 
Seja je bila zaključena ob 18.35 uri. 
 
 
 
zapisala:         ŽUPAN 
Anja Zupan                  Dušan Skerbiš   
      


